
Sida 1 av 6 
 

Protokoll från Styrelsemöte 

Ringamåla Älg- och Kronskötselområde (RÄKSO) 
 

Datum: 2025-01-13 

Plats: Höga Böke 

Närvarande: Julius Jeppsson, Mats Ottosson, Markus Jeppsson, Robert Wållgren, 

Magnus Larsson, Nils-Erik Svensson, Andreas Eriksson, Claes Hallström 

Frånvarande: Jakob Erlandsson 

 

§1. Mötets öppnande 

- Val av justeringsman 

* Markus Jeppsson 

 

- Beslut om agenda för mötet och ev tillkommande punkter 

* Beslutades anta stående agenda  

 

- Föregående protokoll 

* Föregående protokoll 2024-11-18 gicks igenom löpande vid aktuella punkter på dagens 

möte och lades till handlingarna. 

 

§2. Ekonomi 

- Räkenskaper för helåret 2024 presenterades av Nils-Erik enligt nedan: 

 
 

* Intäkter 11.033 kr och Utgifter 14.808 kr dvs ett resultat för året på -3774 kr. 

* Saldo 44.260,16 kr i kassan vid årets slut. 

* Fällavgifterna till Lst överstiger det som jaktlagen har betalt in, då inbetalningar har gjorts 

året före betalning till Lst har gjorts. 

Ringamåla Älgskötselområde

Kassatablå Balansräkning den 31 december 2024 (SEK)

Ingående balans den 1 januari 2024

Banktillgodhavanden 48,034.27

Inkomster 2024

Medlemsavgifter (29 jaktlag x 200) 5,800.00

Fällavgifter 2023-24 5,080.00

Fällavgifter 2024-25 130.00

Bankränta 23.89

11,033.89

59,068.16

Utgifter 2024

Fällavgift till Länsstyrelsen 7,280.00

Lokalhyra 2,250.00

Förtäring (styrelsmöte o älgmöten) 2,940.00

Avtackningspresent Jesper 679.00

Avgift hemsida 2024 1,159.00

Bankavgift 500.00

14,808.00

Utgående balans den 31 december 2024

Banktillgodohavanden 44,260.16

59,068.16
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§3. Viltfrågor 

- Viltstatus 

* Det finns flera synobs på lo-djur i Ringamåla, och det kan vara en anledning till märkbart 

färre rådjur i området – både i Norra och Södra området 

 

- Viltolyckor 

* Julius menar det varit lite färre viltolyckor detta året jmf m fg år 

* Mestadels rådjursolyckor av de olyckor som har inträffat 

* Inga älgolyckor sedan förra styrelsemötet i vårt område. 

* Dovhjortar 2 st påkörda i Gränum sedan förra styrelsemötet 

 

- Spillningsinventering 

* Noterades att spillningsinventering skall göras 5-6 April 2025 – att påminna vid årsmötet 

och då det börjar bli dags. 

 

- Älgobs gicks igenom – se Bilaga 1 

* Styrelsen diskuterade hur tillförlitlig årets älgobs är till följd av få antal timmar mantimmar i 

skogen. Antalet mantimmar för älgobs är 1331+250 tim (2024) att jämföra med 1224+411 tim 

(2023), dvs en liten ökning av antalet timmar i Norr men en minskning i Söder jmf m fg år. 

* Styrelsen beslutade att förtydliga för jaktlagen vid årsmötet att även mantimmar i skogen 

vid vildsvinsjakt kan inräknas i älgobs-timmar. 

* Styrelsen konstaterar att antal kalv per hondjur har ökat liksom andelen tjur av vuxna. 

* Älgobs-statistik presenteras på årsmötet – och kan hittas på hemsidan under fliken 

Inventering https://ringamala.eu/index.php/inventering  
 

§4. Viltförvaltning 

- Information från ÄFOt 

* Julius fick fråga i slutet av December från ÄFOt om älgtjuren, som finns i älgskötselplanen 

att skjuta vid ev betesskador, har behövts tilldelas/skjutas undre jaktåret – Julius informerade 

vid tiden för frågan om att inga betesskador har rapporterats och att RÄKSO därmed inte har 

lagt ut älgtjuren för avskjutning. ÄFOt tackade för svaret. 

 

- Avskjutningsrapport enligt skötselplan 

* 4 st älgkalvar (3 kvigkalvar, 1 tjurkalv) har skjutits i Norr 

- Lag 4 Peter Bohlin 47 kg 

- Lag 11 Peter Truedsson 36 kg 

- Lag 17 Jonathan Thernström 45 kg 

- Lag 6 Mats Johansson 45 kg 

Medelslaktvikt 43 kg 

* Ingen älg skjuten i Söder 

 

Kvarstår fr fg protokoll 

- Ny Älgskötselplan 2025-2027 

* Styrelsen diskuterade att höja P-tal i RÄKSO, och lägga ett gemensamt P-tal för hela 

området (Norr och Söder). Beslut om detta tas efter ev förslag från styrelsen på årsmöte i 

jan/februari 2025 att använda vid arbetet med ny 3-årig älgskötselplan. 

* P-tal idag: Söder 1385 ha, Norr 750 ha 

* Styrelsen diskuterade och planerade arbetsmoment inför det kommande arbetet med 

framtagandet av ny älgskötselplan. Beslutades att ML sänder styrelsens årshjul med 

arbetsmoment Skötselplan till styrelsen för info.  

https://ringamala.eu/index.php/inventering
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§5. Markägarfrågor 

- Inget att rapportera 

- Markägarsamråd genomförs i Maj  

 

§6. Medlemsfrågor 

- Tillkommande/Avgående marker/fastigheter/jaktlag i skötselområdet 

* Anmält avgående marker/fastigheter 

- Jonathan Thernström/Lag 17, har anmält att (Ihre 1:15 172 ha, 1:19 32 ha, 1:2 30 ha, 

Loberget 1:2 46 ha, 1:6 56 ha, Yttra Källehult 2:13 48 ha) totalt 349 ha av ursprungliga 691 ha 

avgår – avser ansluta sig till Backaryd ÄKSO – och kvarstår med 342 ha. 

 

* Tillkommande 

- Inget anmält 

 

- Anmälda areal-förändringar från jaktlag 

* Lag 29 har genom jakträttsinnehavare Peter Johnsson meddelat till styrelsen att: 

”Markägare Jarid Nilsson informerade mig i veckan att han skulle överlåta jakträtten till en 

annan, så därför vill han ta bort sina fastigheter Mörrum 11:18 och 21:4 från mitt lag 29 from 

nästa jaktår, rör sig om sammanlagt ca 8,5 ha. MVH Peter Johnsson.” 

Ny areal Lag 29 51-8,5= 42,5 ha 

 

* Det som angavs i fg protokoll ang Per Abrahamsson - Hästaryd 3:10 (35,55 ha), Hästaryd 

2:5 (7 ha), 2:15 (17 ha), Vekerum 10:28 (16 ha) 11:1 (1 ha), Elleholm 34:1 (49 ha) – 123,6 ha 

total areal skall tas bort på Lag 26 och läggas till på Lag 22 – råder oklarhet ang vilket jaktlag 

som skall ha jakten 2025 då Jörgen Eriksson/Lag 26 motsatt sig förändringen i meddelande 

till Julius. 

Styrelsen uppmanar Per Abrahamsson att meddela RÄKSO vilket jaktlag som skall ha 

älgjakten 2025 – Julius kontaktar Per Abrahamsson och ber om skriftligt besked. 

 

* Roger Holgersson/Lag 2 tar över Möllegården 1:5 18 ha och Möllegården 1:7 4 ha totalt 22 

ha från Jaktlag Nr 20 (Jonas Bengtsson) då markägaren Martin Cederqvist, numera är medlem 

i Lag 2. Ny areal Lag 2 754 + 22 = 776 ha. Lag 20 ny areal 824-22= 802 ha. 

 

* Per Gottfridsson bildar Nytt Lag – Lag 3 (enligt beslut vid dagens styrelsemöte), genom att 

737 ha flyttas från Lag 4 till Lag 3, Julius återkommer med fastighetsbeteckningar. 

 

* Peter Bohlin/Lag 4, har tappat 737 ha till Lag 3 (se ovan), men har samtidigt enligt uppgift 

tagit över mark om 168 ha från Lag 15 och ytterligare 20 ha i tillkommande marker och har 

ny total areal om 1133 ha. 

 

- Övriga medlemsfrågor 

* Inget att rapportera 

 

§7. Förberedelser inför ev kommande Jaktmöte/Årsmöte 

- Agenda för Årsmöte 3/2 2025 

* Den stående agenda med justeringar används enligt stadgarna.  

* Kallelse med agenda + motioner sändes senast söndag 19/1 tillsammans med 

verksamhetsberättelse och årsbokslut. 

 

- Frågor inkomna till styrelsen inför årsmötet 
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* Peter Truedsson har inkommit med en motion om hantering av älg som är fel-skjuten eller 

över-skjuten och ska säljas. Idag har vi ett intern jaktlag, detta borde ligga utanför RÄKSO 

och hos en auktoriserad viltdepå/vilthandlare för att slippa diskussioner. Motion: ”Jag föreslår 

att vi anlitar Kent Ovesson då vi behöver en erkänd och godkänd Vilt-mottagare.” 

- Styrelsen stödjer motionen och lägger fram den på årsmötet. Ekonomiskt överskott tillfaller 

RÄKSO-kassan och hanteras på sätt som kommer alla jaktlag till godo. 

 

 

§8. Övrigt 

- Vid mötet tillkomna frågor 

Från fg protokoll 

* Styrelsen diskuterade att ta fram en policy/styrdokument för hur felskjutet vilt skall hanteras 

med avseende på omhändertagande av kött t.ex. försäljning till viltkötthandlare.  

* Se motion ovan från Peter Truedsson – att behandla på årsmötet. 

 

- Uppföljning av Styrelsens Årshjul 

* Styrelsen reflekterade och diskuterade kommande aktiviteter enligt på RÄKSO Årshjulet. 

 

* Kommande mötes-schema: 

Årsmöte 3/2 2025 19.00 Höga Böke 

Styrelsemöte konstituerande möte 3/2 2025 21.00 

 

* Styrelsen diskuterade fortsatt RÄKSO årshjul och bokade in datum för årets kommande 

möten enligt nedan i Höga Böke: 

Styrelsemöte 17/3 18.30 

Styrelsemöte 26/5 18.30 

Styrelsemöte 18/8 18.30 

Älgmöte/Höstmöte 22/9 19.00 

Styrelsemöte 17/11 18.30 

Styrelsemöte 12/1 2026 18.30 

Årsmöte 23/2 2026 19.00 

 

- ML skickar kalender-bokningar enligt ovan till styrelsen efter årsmötet för att få med ev 

nyinvalda styrelseledamöter 

 

Mötet avslutades och Julius tackade för bra diskussioner. 

 

Sekreterare   Ordförande  

 

 

 

___________________________ _____________________________  

Magnus Larsson  Julius Jeppsson  

 

Justeringsman 

 

 

 

___________________________ 

Markus Jeppsson 
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Bilaga 1 
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